

## Help your child love Storytime! 关注以下几点,让宝宝爱上讲故事时间!

## Program guidelines for grown-ups:

Choose the right program.

You know your child best. If they are coming to the program designed for their developmental stage, you will get the best outcomes.

We are inclusive.

If your child has additional needs, feel free to speak with the Children's Librarian ahead of time so we can work together to accommodate them.

Participate!

Model being an attentive and engaged listener for the child in your care.

It's ok to take a break.

If your child is having a bad day or is too distracted for the session, please take a break and try again later. We all have those days!

Plese wait until after the session to enjoy your food, toys, mobile phones and adult conversations.

All of these can be distracting to other children, as well as the presenters.

## 家长须知:

- 适龄活动,效果更佳。您最了解您的孩子。选择适合宝宝年龄阶段的活动,您将收获最好的体验。
- 更多包容,更多关爱。如果您的孩子有特殊需求,欢迎提前与儿童图书馆员联系,让我们共同努力为宝宝创造美好体验。
- 家长参与,做好榜样。做个专注和投入的听众,为宝宝树立榜样。
- 暂停一下,没有关系。如果宝宝今天状态不佳,或者分心无法专注参加活动,那就休息一下吧,下次再来。
- 专注此刻,尊重他人。请在活动结束后再享用食物、玩具,使用手机和聊天。这些都可能分散其他小朋友以及演讲者的注意力。

Document Set ID: 6964212 Version: 1, Version Date: 02/02/2024